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Zápisnica 

4. riadne zasadnutie Kolégia rektora TU 

23. apríla 2024 

Rokovacia miestnosť rektora TU 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny priloženej k originálu zápisnice 

 

Program rokovania:  

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Informácie rektora univerzity 

Aktuálne záležitosti 

3. Vzdelávanie a starostlivosť o študentov 

Aktuálne záležitosti 

4. Veda, výskum a umelecká činnosť 

Ročný plán úloh 

4.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2024 -  Príprava  materiálu „Výročná správa 

Trnavskej univerzity v Trnave o činnosti za rok 2023“. 

4.2 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2024 - Pocta čestným doktorom TU: Ján 

Chryzostom Korec, Jozef Tomko. 

Aktuálne záležitosti 

5. Rozvoj 

Aktuálne záležitosti  

5.1 Schválenie vytvorenia pracovnej pozície manažér kybernetickej a informačnej 

bezpečnosti. 

6. Vonkajšie vzťahy a spolupráca 

Aktuálne záležitosti 

7. Ekonomické záležitosti univerzity 

Ročný plán úloh 

7.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2024 - Aktualizovať výhľadový investičný 

plán TU  na obdobie 2024-2025  s plánom  finančného krytia. 

7.2 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2024 - Vyhodnotiť plán údržby budov TU za 

rok 2023. Predložiť plán údržby budov TU na obdobie 2024. 

Aktuálne záležitosti 

7.3 Dodatok č. 3 k Smernici rektora TU č. 5/2015 o výkone lekárskych preventívnych 

prehliadok na TU  

7.4 Dodatok č. 2 k Smernici rektora TU č. 18/2010 o výkone oboznamovania 

zamestnancov v oblasti bezpečnosti a ochrany zdravia pri práci na TU  

7.5 Dodatok č. 2 k Smernici rektora TU č. 13/2011 – Požiarny štatút TU  

8. Vnútorný systém kvality  

Aktuálne záležitosti  

9. Rozličné 

 

 

Bod 1 

 

4. riadne rokovanie Kolégia rektora Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „KR 

TU“) otvoril a viedol prof. ThLic. Miloš Lichner SJ, D.Th., poverený výkonom funkcie 

rektora Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „poverený rektor univerzity“). Privítal 

prítomných členov KR TU. Ospravedlnil neúčasť doc. Hrnčiarika, dekana FF TU, ktorý sa 

z dôvodu pobytu v zahraničí nemohol rokovania osobne zúčastniť. V zastúpení dekana FF TU 

sa rokovania zúčastnila prodekanka FF TU, prof. Lopatková.  
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Následne oboznámil prítomných s navrhnutým programom. V tejto súvislosti navrhol 

do programu v časti Rozvoj doplniť bod týkajúci sa problematiky kybernetickej bezpečnosti, 

a to konkrétne prerokovanie a schválenie vytvorenia pozície manažéra kybernetickej a 

informačnej bezpečnosti, pričom táto záležitosť bude podrobne zdôvodnená povereným 

prorektorom pre rozvoj. Zároveň kvestorka univerzity navrhla vypustiť z programu rokovania 

bod č. 7.6 Výročná správa o hospodárení za rok 2023, vzhľadom na to, že schválenie 

uvedeného materiálu bude predmetom korešpondenčného hlasovania po jeho kompletnej 

finalizácii.  

KR TU konsenzuálne súhlasilo s návrhom upraveného programu rokovania.  

   

 

Bod 2 

 

Poverený rektor univerzity informoval prítomných členov KR TU o aktuálnych 

záležitostiach.   

Pripomenul, že na mimoriadnom zasadnutí KR TU, ktoré sa konalo dňa 4.4.2024 bol 

schválený návrh rozpočtu TU na rok 2024. Následne bol návrh predmetom rokovania 

Ekonomickej komisie AS TU dňa 22.4.2024. AS TU bude o návrhu rokovať na najbližšom 

zasadnutí dňa 30. 4. 2024 a ďalej bude predmetom prerokovania na najbližšom zasadutí 

Správnej rady TU. O výsledkoch rokovania bude informovať.  

Ďalej dal do pozornosti, že Ministerstvo školstva, výskumu, vývoja a mládeže (ďalej 

len „MŠVVaM SR“) zaslalo informáciu, že sa rozhodlo zo svojho rozpočtu vyčleniť 1 milión 

Eur pre verejné vysoké školy na zabezpečenie zvýšenia bezpečnosti na vysokých školách. 

V týchto dňoch pripravujú na rezorte informáciu, v ktorej budú uvedené podrobnosti týkajúce 

sa financovania. Pridelené finančné prostriedky bude možné použiť nielen na bezpečnostný 

audit, ale aj na iné bezpečnostné opatrenia alebo aktivity.  

V súvislosti s riešením bezpečnosti na TU informoval, že rozbehli aktivity na 

zabezpečenie zvýšenia bezpečnosti na PF TU, zároveň je plánované zabezpečenie 

prepadových tlačidiel na fakultách, ako aj turniketov na internáte a ďalej je v stave riešenia 

bezpečnostný prístup do priestorov rektorátu a kvestorátu. O ďalšom postupe v riešení 

zvýšenej bezpečnosti bude ďalej informovať.  

Následne informoval, že Kancelária rektora TU v súčasnosti zabezpečuje organizačnú 

prípravu sv. omše Te Deum, ktorá sa bude konať 7.5.2024, slávnostné podujatie spojené 

s udelením titulov Doctor honoris causa dňa 13. 5. 2024 a zároveň pripravuje výjazdové 

rokovanie KR TU.  

Pripomenul, že dňa 8.4.2024 sa uskutočnila inaugurácia dekanky PF TU. Nasledujúci 

deň, teda 9.4.2024 sa konal Športový deň trnavských univerzít, ktorý zorganizovali študenti 

TU spolu so študentmi Univerzity sv. Cyrila a Metoda v Trnave a Materiálovotechnologickej 

fakulty STU v Trnave. 

 

 

Bod 3 

 

V rámci ďalšieho bodu rokovania informovala o aktuálnych záležitostiach z oblasti 

vzdelávania poverená prorektorka, dr. Nevolná.  

V úvode informovala o zostavení novej ponuky študijných programov na UTV, 

pričom fakultám poďakovala za predloženie návrhov programov a celkovú spoluprácu pri 

príprave ponuky v rámci štúdia na UTV.  

Ďalej informovala, že v rámci Programového vyhlásenia vlády SR sa realizuje projekt 

„Atraktívnosť bakalárskeho štúdia“. V rámci tohto projektu je jedným z cieľov aj podpora 

kariérového poradenstva na vysokých školách. V rámci pracovnej skupiny pre realizáciu 

tohto sú zastúpené aj reprezentácie vysokých škôl. MŠVVaŠ SR v súčasnosti pripravuje v 

tejto veci analýzu jeho poskytovania na vysokých školách. V rámci tejto prípravy bol členmi 

tímu pre realizáciu projektu vypracovaný krátky dotazník, ktorý bol zaslaný na TU a ktorý 

https://www.facebook.com/ucm.trnava?__cft__%5b0%5d=AZVpxZYVSSBFSFOM_ei5sS2gReaDPae1_8kbLpPgHougFnomH-to7_8RQ18BviS7nN3pgqKloIVVia9mzqZWGDDGbXMkyLVD9dEasoc6ET0GYVnXXBHbR7ywCSopkyOzfZLVJ9hUAv1qriNEAcR0e8iwP9nHGEPLL9uWRiYcR116GmMs2jIFzv1jY9aIFU97_c6vX8-s-KrW29KJbQdrTFtC&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/MTF.STU?__cft__%5b0%5d=AZVpxZYVSSBFSFOM_ei5sS2gReaDPae1_8kbLpPgHougFnomH-to7_8RQ18BviS7nN3pgqKloIVVia9mzqZWGDDGbXMkyLVD9dEasoc6ET0GYVnXXBHbR7ywCSopkyOzfZLVJ9hUAv1qriNEAcR0e8iwP9nHGEPLL9uWRiYcR116GmMs2jIFzv1jY9aIFU97_c6vX8-s-KrW29KJbQdrTFtC&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/MTF.STU?__cft__%5b0%5d=AZVpxZYVSSBFSFOM_ei5sS2gReaDPae1_8kbLpPgHougFnomH-to7_8RQ18BviS7nN3pgqKloIVVia9mzqZWGDDGbXMkyLVD9dEasoc6ET0GYVnXXBHbR7ywCSopkyOzfZLVJ9hUAv1qriNEAcR0e8iwP9nHGEPLL9uWRiYcR116GmMs2jIFzv1jY9aIFU97_c6vX8-s-KrW29KJbQdrTFtC&__tn__=-%5dK-R
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bol riešený v podmienkach TU. Výsledkom dotazníkového prieskumu bol slabý záujem zo 

strany študentov o kariérne poradenstvo.  

Do pozornosti dala, že bol rozbehnutý ubytovací proces v spolupráci so študijnými 

referentami jednotlivých fakúlt a v závere informovala o výsledkoch zasadnutia Etickej 

komisie, ktorá zasadala dňa 17.4.2024. 

 

 

Bod 4 

 

4.1 

V ďalšom bode rokovania poverený prorektor pre vedeckú, umeleckú a edičnú 

činnosť informoval o stave plnenia úlohy RPÚ 2024 - Príprava  materiálu „Výročná správa 

Trnavskej univerzity v Trnave o činnosti za rok 2023“. Uviedol, že materiál bol schválený 

KR TU per rollam a ďalej bude schvaľovaný na zasadnutiach AS TU a Správnej rady TU, 

pričom VR TU v rámci návrhu správy iba zhodnotí úroveň verejnej vysokej školy  vo 

vzdelávacej činnosti a v oblasti vedy, techniky alebo umenia. Termín na predloženie správy 

na MŠVVaM SR je 20.5.2024. KR TU prijalo nasledovné uznesenie:  

 

UZNESENIE KR TU 1/4-23042024 

KR TU vzalo na vedomie informácie povereného prorektora pre vedeckú, umeleckú 

a edičnú činnosť o splnení úlohy RPÚ 2024 - Príprava  materiálu „Výročná správa 

Trnavskej univerzity v Trnave o činnosti za rok 2023“. 

Z: prof. Rábik 

 

4.2  

Ďalej poverený prorektor informoval o stave plnenia úlohy RPÚ 2024 - Pocta čestným 

doktorom TU: Ján Chryzostom Korec, Jozef Tomko. V tejto súvislosti uviedol, že prišlo 

k zmene a namiesto pocty čestným doktorom Korcovi a Tomkovi sa uskutočnil spomienkový 

večer s názvom Takto som ho spoznal, venovaný Júliusovi Paštékovi, bývalému pedagógovi 

PdF TU. Spomienkový večer sa uskutočnil 16.4.2024. KR TU prijalo uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 2/4-23042024 

KR TU vzalo na vedomie informácie povereného prorektora pre vedeckú, umeleckú 

a edičnú činnosť o plnení úlohy RPÚ 2024 - Pocta čestným doktorom TU: Ján 

Chryzostom Korec, Jozef Tomko. 

Z: prof. Rábik 

 

V závere dal poverený prorektor do pozornosti, že dňa 25. 4. 2024 sa bude konať 

zasadnutie Vedeckej rady TU. Dňa 14. 5. 2024 je plánované zasadnutie grantovej komisie TU  

a zasadnutie Edičnej rady TU.  

 

 

Bod 5 

 

5.1 

Poverený prorektor pre rozvoj, prof. Majdan zdôvodnil doplnenie bodu 5.1 - 

Schválenie vytvorenia pracovnej pozície manažér kybernetickej a informačnej bezpečnosti do 

programu zasadnutia.  

Uviedol, že TU plánuje podať Žiadosť o poskytnutie NFP na otvorenú výzvu PSK-

MIRRI-614-2024 Podpora v oblasti kybernetickej bezpečnosti. Jednou z podmienok 

poskytnutia príspevku je preukázanie žiadateľom, že disponuje a/alebo plánuje vytvoriť 

pozíciu manažér kybernetickej a informačnej bezpečnosti. Po dobu riešenia projektu môže 

byť finančné ohodnotenie tohto manažéra refundované z prostriedkov projektu. V ďalšom 

období bude toto ohodnotenie  súčasťou financovania výstupov projektu v rámci jeho 



4 

 

udržateľnosti. Vzhľadom na to, že oblasť kybernetickej bezpečnosti bude patriť do riadiacej 

pôsobnosti štatutára verejnej inštitúcie, bude priamy nadriadený manažéra kybernetickej 

bezpečnosti rektor univerzity, ktorý návrh na vytvorenie uvedenej pracovnej pozície podporil.  

Poverený rektor dal následne hlasovať a KR TU prijalo nasledovné uznesenie:  

 

UZNESENIE KR TU 3/4-23042024 

KR TU schvaľuje, aby najneskôr do 15.5.2024 bolo v organizačnej štruktúre TU 

vytvorené nové pracovné miesto s názvom manažér kybernetickej a informačnej 

bezpečnosti na finančnom nákladovom stredisku ´Vedenie univerzity´.  V súlade s 

Katalógom pracovných činností TU bude na uvedené pracovné miesto prijatý odborný 

zamestnanec IT , 07. Informatika, platová trieda 09.05. 

Z: prof. Majdan 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 11 

za: 11 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Poverený rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

 

V súvislosti s riešením oblasti kybernetickej bezpečnosti poverený prorektor 

informoval o auditu kybernetickej bezpečnosti, ktorý sa dal vykonať s cieľom, aby sme pred 

podaním žiadosti o NFP na výzvu Podpora kybernetickej a informačnej bezpečnosti na 

regionálnej úrovni mali východiskový dokument o aktuálnom stave v tejto oblasti. Po 

vykonaní auditu nám bola doručená správa, ktorá obsahovala vyhodnotenie úrovne 

bezpečnosti v rámci platnej legislatívy. Vo všeobecnosti správa konštatuje plnenie na 14%, 

avšak vzhľadom na to, že nie sme vysoko riziková inštitúcia a v porovnaní s výsledkami 

iných inštitúcií podobného smeru je výsledok v poriadku. Akceptovaním výsledkov správy 

a oznámením termínu riešenia nedostatkov sme formálne ukončili kontrolné činnosti a 

využijeme ešte spoluprácu s audítormi na prípravu akčného plánu úloh pre riešenie 

identifikovaných nesúladov. Tento plán bude korešpondovať s aktivitami v podanej žiadosti o 

NFP, aby sme v oblasti kybernetickej bezpečnosti začali so spracovaním povinnej 

dokumentácie a systematickým riadením. 

Ďalej informoval, že v súvislosti s projektom konzorcia boli v spolupráci s kvestorkou  

rozbehnuté aktivity v zmysle prípravy obstarávania najväčších projektov. V súvislosti s 

výstavbou auly vedľa PF TU bola vymenovaná komisia pre prípravu súťažných podkladov 

a výberu uchádzačov. Po príprave dokumentácie bude iniciované stretnutie na prípravu 

finálnej verzie na vypísanie súťaže.  

Priebežne sú riešené investičné aktivity menšieho rozsahu – výmena okien na 

Paulínskej, odvlhčenie PF, nátery na FZSP, a pod.   

V súčasnosti sa očakáva zverejnenie výzvy na rekonštrukciu univerzitných budov, kde 

by sme sa vedeli zapojiť za účelom rekonštrukcie budovy Adalbertinum. Projektanti 

pripravujú etapizáciu. TU je pripravená sa zapojiť do výzvy, zatiaľ však nebola vyhlásená.  

 

 

Bod 6 

 

Poverená prorektorka pre vonkajšie vzťahy, doc. Masaryková v rámci ďalšieho bodu 

oboznámila prítomných s aktuálnymi informáciami z tejto oblasti.  

Dňa 16.4.2024 sa uskutočnilo stretnutie prorektorov a prorektoriek vysokých škôl na 

pôde VŠVU pod vedením SAIA s účasťou zástupcov MŠVVaM. Zdôraznené boli témy 

súvisiace s mobilitnými oknami a mikrocertifikátmi.  
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Zmenami v Zákone o vysokých školách sa zavádza povinnosť vysokým školám 

zostavovať študijné programy tak, aby v nich bolo možné absolvovať akademickú mobilitu 

alebo získať skúsenosti zodpovedajúce akademickej mobilite, teda vytvoriť v rámci 

študijného programu tzv. mobilitné okno. Zároveň sa dáva podmienka aj na zostavovanie 

študijného plánu študentom, kde taktiež je potrebné zohľadniť možnosti absolvovania 

akademickej mobility. To znamená, že každá verejná vysoká škola bude musieť upraviť 

existujúce študijné programy do 31. decembra 2026 tak, aby obsahovali mobilitné 

okno. Keďže možnosť mobility nie je relevantná pre všetkých, vysoká škola má ponúkať v 

rámci študijného programu aj alternatívne riešenie voči samotnej fyzickej mobilite (napr. 

možnosti na využitie virtuálnej mobility, formy spolupráce COIL – collaborative online 

international learning a pod.).  

V súvislosti s mikrocertifikátmi boli vysoké školy upozornené na nový zákon o 

vzdelávaní dospelých.  Nová legislatíva zavedie systém overovania vzdelávacích 

výstupov. Inštitúcie, ktoré budú poskytovať vzdelávanie dospelým, bude certifikovať 

ministerstvo školstva a zverejňovať ich zoznam v registri. Tieto organizácie budú môcť 

poskytovať vzdelávacie programy, ktorých účastníci získajú takzvané mikroosvedčenia 

(doklad o vzdelávacích výstupoch, ktoré fyzická osoba získala na základe vzdelávania 

najmenej v rozsahu 25 hodín). Budú určené pre ľudí, ktorí si potrebujú doplniť vedomosti, 

zručnosti a kompetencie, ale bolo by pre nich zbytočné  absolvovať celé stredoškolské, či 

vysokoškolské vzdelávanie. Nový zákon o vzdelávaní dospelých je momentálne v 

pripomienkovom konaní. 

 

 

Bod 7 

 

7.1 + 7.2  

Kvestorka univerzity informovala prítomných o stave plnenia úlohy RPÚ 2024 - 

Aktualizovať výhľadový investičný plán TU  na obdobie 2024-2025 s plánom  finančného 

krytia a o stave plnenia RPÚ 2024 - Vyhodnotiť plán údržby budov TU za rok 2023. 

Predložiť plán údržby budov TU na obdobie 2024. Uviedla, že obe úlohy boli splnené v rámci 

predloženého návrhu rozpočtu na rok 2024, ktorého boli súčasťou. K uvedenému neboli 

predložené žiadne pripomienky, takže obe úlohy považuje za splnené. KR TU následne 

prijalo nasledovné uznesenia:  

 

UZNESENIE KR TU 4/4-23042024 

KR TU vzalo na vedomie informácie kvestorky univerzity o splnení úlohy RPÚ 2024 - 

Aktualizovať výhľadový investičný plán TU  na obdobie 2024-2025  s plánom  

finančného krytia. 

Z: Ing. Naništová 

 

UZNESENIE KR TU 5/4-23042024 

KR TU vzalo na vedomie informácie kvestorky univerzity o splnení úlohy RPÚ 2024 - 

Vyhodnotiť plán údržby budov TU za rok 2023. Predložiť plán údržby budov TU na 

obdobie 2024. 

Z: Ing. Naništová 

 

 

7.3 

 

Kvestorka univerzity následne zdôvodnila predložený návrh Dodatku č. 3 k Smernici 

rektora TU č. 5/2015 o výkone lekárskych preventívnych prehliadok na TU. Uviedla, že ako 

zamestnávateľ má TU povinnosť mať zazmluvnenú pracovnú zdravotnú službu, ktorá 

vyhodnocuje pracovné prostredie. Posudok bol realizovaný minulý rok na jeseň a zo záverov 

vyplynuli určité odporúčania. TU má povinnosť určiť pozície zamestnancov pracujúcich so 



6 

 

zobrazovacou technikou, ktorí musia absolvovať očnú lekársku prehliadku, na ktorej lekár 

vystaví posudok. Ak odporučí okuliare, zamestnávateľ musí znášať náklady spojené 

s nákupom okuliarov, čo je obsiahnuté v návrhu dodatku.  

K uvedenému návrhu predložila pripomienku dekanka PdF TU, ktorá navrhla, aby 

maximálne suma nákladov, ktoré v tomto prípade bude znášať zamestnávateľ, bola 

z pôvodných 100 € určená na 10€. S uvedeným súhlasili aj ostatní členovia KR TU.  

Poverený rektor univerzity dal hlasovať a KR TU prijalo uznesenia: 

 

UZNESENIE KR TU 6/4-23042024 

KR TU schvaľuje návrh Dodatku č. 3 k Smernici rektora TU č. 5/2015 o výkone 

lekárskych preventívnych prehliadok na TU v znení prijatého pozmeňujúceho návrhu.  

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 11 

za: 11 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Poverený rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

 

 

7.4 + 7.5 

 

Kvestorka univerzity následne zdôvodnila predložený návrh Dodatku č. 2 k Smernici 

rektora TU č. 18/2010 o výkone oboznamovania zamestnancov v oblasti bezpečnosti 

a ochrany zdravia pri práci na TU a zároveň návrh Dodatku č. 2 k Smernici rektora TU č. 

13/2011 – Požiarny štatút TU. Obidva uvedené dodatky sa týkajú zavedenia možnosti 

vykonávať pravidelné preškolenia zamestnancov v oblasti oboznamovania o BOZP a školenia 

o ochrane pred požiarmi dištančnou formou prostredníctvom e-learningu.  

K uvedeným návrhom vnútorných predpisov nebol doručený žiadny pozmeňujúci 

návrh, preto dal poverený rektor univerzity hlasovať a KR TU prijalo nasledovné uznesenia:  

 

UZNESENIE KR TU 7/4-23042024 

KR TU schvaľuje návrh Dodatku č. 2 k Smernici rektora TU č. 18/2010 o výkone 

oboznamovania zamestnancov v oblasti bezpečnosti a ochrany zdravia pri práci na TU 

v predloženom znení.  

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 11 

za: 11 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Poverený rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

 

UZNESENIE KR TU 8/4-23042024 

KR TU schvaľuje návrh Dodatku č. 2 k Smernici rektora TU č. 13/2011 – Požiarny 

štatút TU v predloženom znení.  

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 11 

za: 11 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Poverený rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

 



7 

 

Bod 8 

 

Riaditeľka Oddelenia pre kvalitu, dr. Krupová informovala, že dňa 13. 5. 2024 budú 

spustené dve študentské ankety – predmetová anketa a spokojnosť s výučbou.. V súvislosti 

s predmetovou anketou požiadala dekanov fakúlt o stanovisko, či majú záujem využiť 

možnosť rozšírenia anketových otázok v zmysle prílohy č. 4 vnútorného predpisu 

„Indikatívne ukazovatele zabezpečovania kvality na TU“. Dekani fakúlt s výnimkou dekana 

FZaSP TU sa konsenzuálne vyjadrili, že obsahová stránke 3 základných a jednej otvorenej 

otázky je dostačujúca. Dekan FZaSP uviedol, že vec prerokuje na fakulte a o prípadnom 

návrhu na rozšírenie otázok bude informovať.  

V súvislosti s uznesením KR TU z marca 2024, ktorým bola schválená zmena termínu 

spracovania periodickej hodnotiacej správy fakulty za rok 2023 a jej predloženia rektorovi 

univerzity do 30. 6. 2024, riaditeľka Oddelenia pre kvalitu konštatovala, že takýto časový 

posun spôsobuje výrazné narušenie procesu príprav a schvaľovania dôležitého 

samohodnotiaceho dokumentu univerzity a následného prijímania opatrení na zlepšenia. Preto 

odporúčala komunikovať s oddelením MŠVVaM SR v tom zmysle, aby vstupné dáta pre 

merateľné ukazovatele boli zasielané na univerzitu najneskôr v mesiaci február. Ak by takáto 

lehota nebola zo strany ministerstva možná, odporúčala realizovať výpočty dát na úrovni 

univerzity a tak zabezpečiť dodržanie lehôt na spracovanie periodických hodnotiacich správ 

podľa vnútorného predpisu o vnútornom systéme TU.   

 

 

Na záver poverený rektor univerzity poďakoval prítomným za účasť a rokovanie 

ukončil. 

 

 

Schválil: prof. ThLic. Miloš Lichner, D.Th., 

        poverený výkonom funkcie rektora 

Trnavskej univerzity v Trnave 

 

 

Zapísala: Ing. Lívia Jánošková 

Trnava, 23. 4. 2024 


